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Notulen van de vergadering van de Ministerraad op 4 nov. 1960
*'s Morgens te 10 uur aangevangen en 's middags en 's avonds voortgezet, Trêveszaal.

Aanwezig: De Minister-President De Quay en de Ministers Van Aartsen, Beerman, Cals
(punten 1 – 14, 19, 27a en b), Klompé, Korthals, Luns (punten 1 – 14, 19, 27a en b), De Pous,
Van Rooy, Toxopeus, Visser en Zijlstra (afwezig Minister Marijnen).

Voorts zijn aanwezig de Staatssecretarissen Van den Berge (punt 22), Bot (punten
1 en 27a), Calmeyer (punt 21), Van Houten (punten 1 en 2), Roolvink (punten 18, 27h en i),
Schmelzer (punten 14, 15 en 27g), Scholten (punt 22) en Veldkamp (punten 10 en 11).

Secretaris: J. Middelburg.
- - -

27. Ingekomen stukken en mededelingen
a. Nieuw-Guinea
Minister Toxopeus brengt in het kort verslag uit over zijn bezoek aan Nieuw-Guinea. Daar is hem
gebleken, dat de belangstelling voor de instelling van de Nieuw-Guinearaad groot is. Men is druk
aan het vergaderen over de voorbereidingen. Spreker heeft in algemene bewoordingen iets verteld
over het  in te stellen bijstandscorps. Vertegenwoordigers van het contact tussen Overheid en
bedrijfsleven hebben erop aan gedrongen, dat ten aanzien van hen een overeenkomstige regeling
zou worden getroffen, wat hij heeft afgewezen, aangezien het bedrijfsleven niet behoeft te
papoeaniseren. Spreker zou ook geen mogelijkheid zien om zoiets te realiseren. Een moeilijk punt
is, dat de ondernemingen op Nieuw-Guinea weinig geneigdheid tonen tot investeringen in dat
gebied. Zij zouden dat wel doen, als de Nederlandse Regering garanties zou verlenen, wat echter
wel bezwaarlijk is. Staatssecretaris Bot wijst er in dit verband op, dat bij de verschaffing van gelden
voor investeringen uit het EEG-fonds de Nederlandse Regering wel garantie moet verlenen.
Ministers Zijlstra is daarvan niets bekend. Minister Toxopeus heeft verder geconstateerd, dat aan de
ontwikkeling van het onderwijs hard gewerkt wordt. Hij heeft wel bezwaren geuit tegen het
veelvuldig gebruik van Maleis, wat vooral bij de zending voorkomt. Met de Procureur-Generaal
Mr. Von Meyenfeldt heeft hij besproken, dat deze naar Nederland zal komen ter bespreking van
de klacht inzake het optreden van een ambtenaar bij het onder bestuur brengen van de
Baliemvallei. Na zijn bezoek aan Nieuw-Guinea is spreker nog in Australië geweest, waarbij hij
o.a. de Minister-President Menzies en de Ministers Hasluck en Downer heeft gesproken. Met
Minister Hasluck heeft hij besproken, dat als de Parlementen in beide delen van Nieuw-Guinea
zijn ingesteld op een gelijk tijdstip de openingsvergadering zal worden gehouden. Aan de
Australische Minister-President heeft spreker voorts gezegd, dat ingeval Australië Nederland
weinig steun in de Nieuw-Guineakwestie geeft wij des te sneller de uitoefening van het
zelfbeschikkingsrecht aan de orde zullen moeten stellen.
- - -
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